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Geacht college, 

Op 18 april 2017 verscheen in De Limburger het artikel 'Geen steun uit Zuid-Limburg voor actie tegen 
Tihange'. In dit artikel was te lezen dat de Veiligheidsregio Zuid-Limburg een verzoek van burgemeester 
Akkermans van Eijsden-Margraten om steun voor de protestactie tegen de kerncentrale in Tihange op 25 juni 
aanstaande, waarbij een menselijke ketting van Tihange tot aan Aken wordt gevormd, door de 
Veiligheidsregio was afgewezen. De hiervoor opgegeven reden was dat het uitspreken van deze steun 
'politiek' zou zijn en de veiligheidregio geen politiek dient te bedrijven. De PvdA IVIaastricht vindt dit vreemd, 
omdat er juist over de noodzaak van het sluiten van de kerncentrale in Tihange ontzettend veel consensus is 
in Zuid-Limburg en dit ook nog eens een direct verband heeft met de bescherming van de Zuid-Limburgse 
bevolking tegen een ramp, de kerntaak van de Veiligheidsregio. Omdat de gemeente Maastricht ook deel 
uitmaakt van de Veiligheidsregio Zuid-Limburg heeft de PvdA Maastricht geprobeerd om dezelfde dag hier 
nog mondelinge vragen over te stellen aan de burgemeester. Dat bleek helaas niet mogelijk voor de 
burgemeester. Daarom dienen wij bij dezen volgende schriftelijke vragen in: 

1. Klopt het dat de veiligheidsregio de demonstratie van 25 juni a.s. niet steunt zoals vermeld in De 
Limburger \/ar\ 18 april 2017? 
2. Wil de Veiligheidsregio niet alles op alles zetten om de kerncentrale in Tihange dicht te krijgen dicht te 
krijgen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waarom spreekt zij dan haar steun niet uit voor deze demonstratie? 
3. Vindt de veiligheidsregio dit steunen nu inderdaad opeens 'politiek'? Zo ja, waarom? 
4. Kennelijk zijn (volgens het genoemde krantenartikel) de burgemeesters in het overleg van de 
Veiligheidsregio verdeeld; hoe staat de Burgemeester van Maastricht hierin en wat zijn daar de 
achteriiggende redenen voor? 

Wij zien uit naar uw reactie. 

Hoogachtend, namens de PvdA Maastricht, 
Anita van IHam 
Jintro Pauly 


